
Toezeggingen TEAM A

(per 18-11-2020)
Let op: in deze lijst zijn de toezeggingen uit het Nota overleg van 15 oktober nog niet opgenomen. Deze staan hier onderaan apart vermeld. Wel

graag indien mogelijk daarbij de termijn en de naam van de medewerker noteren.

Indien mogelijk graag in kolom Stand van Zaken in het blauw aangeven of er over deze toezegging iets in de stand van zakenbrief voor het

Kerstreces moet worden opgenomen of meegaat in de zgn. Piekbrief?

Nr |ID |Termijn Vindplaats Omschrijving Afdeling |Medewerker Stand van zaken /
Knelpunten

2 9267 |Svp invullen |Uitgaande brief [21-10-2020] 1Voor de langere termijn - dus cok |Team A dit is dezelfde

Feitelijke vragen inzake voor andere mogelijke crises - wordt toezegging als ID 9268, kan

Inbreng feitelijke vragen gewerkt aan een structurele deze niet vervallen? Beide

Aanpak oplossing om in dat soort situaties toezeggingen komen uit

geneesmiddelentekorten en |over voldoende voorraad te kunnen dezelfde brief (die van 21/10)

ijzeren voorraad - (29477- beschikken: de ijzeren voorraad.

660) (29477-682) (25204) Daarvoor werk ik momenteel de

kaders uit. Ik zal uw Kamer daar te

zijner tijd over informeren.

3 9081 |Svp invullen |Parlementaire agenda [20-05- |Resultaten van het onderzoek naar |Team A (Geen) Is volgens mij al gebeurd?
2020] - Plenair debat over de |hydroxychloroquine naar de TK

ontwikkelingen rondom het  |sturen. Is al gedaan met

coronavirus (5100) beantwoording Kamervragen,
staat vermeld in de brief d.d.

14 oktober (stavaza
geneesmiddelenbeleid).
"Deze toezegging is afgedaan
met de beantwoording van de

vragen van de Kamerleden

Baudet (FvD) en Van Haga

(Van Haga) op 4 juni 2020,
waarin de minister van

Volksgezondheid, Welzijn en

Sport heeft verwezen naar

het advies van de Stichting
Werkgroep Antibioticabeleid

(SWAB) inzake de

medicamenteuze behandeling
van COVID-19 en de daarin

aangehaalde onderzoeken.”

7 8331 (31-03-2020 |Parlementaire agenda [06-06- [Kamer dit jaar nader informeren Team A 13-12-2019 De uitkomst van

2019] - AO over uitkomst overleg DCRF en LSH het overleg is nog niet
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Geneesmiddelenbeleid (4881) over de positie van Nederland als

onderzoeksland binnen Europa.

8 8330 31-03-2020 Parlementaire agenda [06-06-
2019] - AO

Geneesmiddelenbeleid (4881)

Reactie VWS en EZK op

SOMO/WEMOS-rapport (waarvan in

ieder geval de inhoud zal zijn dat

wordt gekeken hoe je ook aan

revolverende fondsen nadere

voorwaarden kunt stellen).

Team A

ngen.

5 2c afgedaan in de brief

van 14/10 (stavaza
geneesmiddelenbeleid):
"

In het Algemeen Overleg
Geneesmiddelenbeleid op 6

juni 2019 is toegezegd de

Kamer nader te informeren

over de uitkomst van het

overleg met de Dutch Clinical

Research Foundation (DCRF)
en Life Sciences & Health

(LSH) over de positie van

Nederland als onderzoeksland

binnen Europa. Innovatieve

therapieontwikkeling binnen

Nederland dient te kunnen

profiteren van een leidende

rol bij klinisch

geneesmiddelenonderzoek. In

de verkenning van de

kwartiermaker Future

Affordable and Sustainable

Therapies (FAST) hebben de

Top Sector Life Sciences and

Health (Health~Holland), de

DCRF en de Vereniging
Innovatieve Geneesmiddelen

inbreng kunnen leveren over

de aanwezige kennis,

expertise en

onderzoeksinfrastructuur,

prioriteiten en mogelijkheden
tot verdere samenwerking.”

Ik probeer te achterhalen of

deze reactie nu eindelijk door

EZK aan de TK is verstuurd.

Op 27 augustus 2020

heeft EZK dit verstuurd,
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Nadere reactie op SOMO-

rapport "Overpriced: Drugs

developed with Dutch Public

Funding"
Deze toezegging is afgedaan.

16-07-2019 Naar

verwachting zal de minister

voor MSZ samen met de

Staatssecretaris van

Economische Zaken en

Klimaat, de Kamer voor het

einde van 2019 informeren

hoe zij verder werken om de

samenwerking tussen publiek
en private partijen goed vorm

te geven om zo de

beschikbaarheid van

geneesmiddelen tegen

maatschappelijk
aanvaardbare kosten voor nu

en in de toekomst, in

combinatie met een goed
investeringsklimaat in de LSH

sector in Nederland, te

realiseren.

17-07-2020 Naar

verwachting zal de Kamer

hierover voor eind 2020

n geinformeerd.
wordt door EZK aan de

TK verstuurd, is nog niet

gedaan.

geneesmiddelenbeleid (29477

532) (22487)

geneesmiddelenbeleid in den brede.

9 8003 |31-83-2028 |Parlementaire agenda [10-12- |Vragen de octrooiverlenende Team A

EIND 2020 |2018] - Notaoverleg Big instanties een uitleg te geven over

Farma (kamerstuk 34834) het innovatieve karakter van nieuwe

(4795) octrooien en de Kamer hierover

informeren

11 |7962 |21-66-2028 |Uitgaande brief [20-12-2018] 1Ik blijf u jaarlijks informeren over de|Team A

NAJAAR 2020|Voortgangsbrief voortgang van het

14-07-2020 In het najaar
van 2020 zal ik u informeren

over de voortgang van het

geneesmiddelenbeleid in den

brede.
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Volgens mij al lang
verzonden?

ja, die brief is op 7 juli
verzonden. Toezegging is

afgedaan.

2019] - AO

Geneesmiddelenbeleid (4787)

de geneesmiddelenontwikkeling

(winstpercentages, R&D-vergoeding,
productiekosten en schaalkorting) ,

en naar internationale financiéle

stromen.

13 |9176 [10-07-2020 |Parlementaire agenda [02-09- |Brief over ijzeren voorraden Team A

2008] - Behandeling Wijz. geneesmiddelen (toezegging
Wet maatschappelijke richting TK Cie VWS) komt deze

ondersteuning; verstrekken |week (toezegging richting lid

van een uitkering aan Ploumen)
mantelzorgers (31 317)
(2099)

14 |8299 (01-08-2020 |Uitgaande brief [02-07-2019] 1Om de doeltreffendheid te meten ga [Team A

Beleidsreactie ‘ex durante ik samen met andere

evaluatie overheidsinstanties en veldpartijen
geneesmiddelenvisie’ (29477- |indicatoren op het gebied van

601) (23341) betaalbaarheid en toegankelijkheid
ontwikkelen.Ik zal met de NZa

bespreken of deze indicatoren in de

jaarlijks verschijnende “Monitor

Geneesmiddelen in de medisch-

specialistische zorg’ kunnen worden

opgenomen.

15 |8139 (30-09-2020 |Parlementaire agenda [07-02-|Onderzoek naar het ecosysteem van |Team A

Is dit gebeurd?

15-07-2019 Zoals toegezegd
zal dit met de NZa worden

besproken. De Tweede Kamer

zal hierover in de tweede

helft van 2019 worden

geinformeerd.

Kan deze toezegging worden

afgedaan?

ERWR in de brief van 14/10
staat het volgende:
"In het Algemeen Overleg
Geneesmiddelenbeleid van 7

februari 2019 is een

onderzoek toegezegd naar

het ecosysteem van de

geneesmiddelenontwikkeling
(winstpercentages, R&D-

vergoeding, productiekosten
en schaalkorting), en naar

internationale financiéle

stromen. Dit is een groot
maar belangrijk onderzoek.

De aanbestedingsfase van dit

onderzoek wordt momenteel

afgerond. De keuze voor de

uitvoerende partij wordt in

oktober afgerond. Het

onderzoek start begin 2021
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en gaat 15 maanden in beslag
nemen.”

Als je ‘'m nu afdoet, dan

moeten we wel in de gaten
houden dat we het onderzoek

tzt wel aan de TK aanbieden.

Maar eens om deze af te doen

want het onderzoek loopt.

10-07-2020 Het onderzoek

naar het ecosysteem van de

geneesmiddelenontwikkeling
(winstpercentages, R&D-

vergoeding, productiekosten
en schaalkorting), en naar

internationale financiéle

stromen wordt voorbereid.

Het onderzoek wordt

momenteel Europees
aanbesteed. Het onderzoek is

op 29 april 2019 gepubliceerd
onder de titel “Study into

ecosystem surrounding the

development of medicines”.

De fase waar de aanbesteding
zich bevindt is die van de

mogelijkheid tot het stellen

van vragen door

geinteresseerde partijen. De

voorziene ingangsdatum van

de overeenkomst is eind

november 2020. De

aanbesteding is te vinden op:

https://ted.europa.eu/udl?uri
=TED:NOTICE:204709-

2020:TEXT:EN:HTML&src=0.

Alle onderliggende stukken

zijn toegankelijk via

https://eu.eu-
supply.com/app/rfq/publicpur
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16 8649 30-09-2020 Parlementaire agenda [06-11-

2019] - AO

Geneesmiddelenbeleid (4891)

In de eerste helft van 2020 wordt

een brief aan de Kamer gestuurd
met daarin een top 10 van de best

practices uit het veld m.b.t.

verspillen en gepast gebruik van

medicatie.

chase_docs.asp?PID=269294
&LID=315973&AllowPrint=1

22 9274 30-11-2020 Uitgaande brief [19-10-2020]
antwoorden op de vragen van

het Kamerlid Raemakers

(D66) over gebrekkige
afspraken over

betaalbaarheid, transparantie
en toegankelijkheid van

geneesmiddelen in de toolkit

Maatschappelijk Verantwoord

Licentiéren(2020Z17570)

(25200)

Op korte termijn stuur ik een

kabinetsreactie op de toolkit naar de

Kamer, mede namens de minister

van OCW en de staatssecretaris van

EZK.

Volgens mij is deze al

verzonden?

17-07-2020 De inventarisatie

van best practices is enigszins

vertraagd door COVID-19. De

Kamer ontvangt hierover in

de zomer een brief.

Team A BER

24 8323 21-12-2020 Parlementaire agenda [06-06-
2019] - AO

Geneesmiddelenbeleid (4881)

Kamer op de hoogte houden van het

traject Regie op Registers.

BEY: is nog niet

verzonden, gebeurt wel voor

de Piekbrief.

Team A

laa

25 8641 21-12-2020 Parlementaire agenda [06-11-
2019] - AO

Geneesmiddelenbeleid (4891)

Komend voorjaar stuurt de minister

de Kamer een update op de

Geneesmiddelenvisie uit 2016.

17-07-2020 Het overleg met

partijen is i.v.m. COVID-19

uitgesteld. De Kamer wordt

voor eind 2020 geinformeerd
over de stand van zaken van

het project ‘Regie op

registers’. Dit zal onderdeel

uitmaken van de brede

geneesmiddelenbrief
waarmee de Kamer in het

najaar zal worden

geinformeerd.

Team A
5.126

Wordt de piekbrief in

17-07-2020 De update van

de geneesmiddelenvisie zal

worden meegenomen in de
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Januari 2021? brief over de voortgang van

het geneesmiddelenbeleid in

den brede, die in het najaar is

voorzien.

17-07-2020 In de komende

periode verdiep ik mij verder

in dit initiatief. Informatie

hierover neem ik mee in de

brede geneesmiddelenbrief in

het najaar.

17-07-2020 Deze

aanbevelingen zullen worden

meegenomen in de brief over

de voortgang van het

geneesmiddelenbeleid in den

brede, die in het najaar is

voorzien.

17-07-2020 Het CBG heeft

nog geen standpunt over off-

label gepubliceerd. Tk

verwacht de Kamer hier voor

het einde van 2020 over te

informeren.

SKP: dit moet worden

meegenomen in de piekbrief
of de stavazabrief.

Aanbiedingsbrief monitor

geneesmiddelen in de msz

(29477-539) (22630)

over het vervolgonderzoek van de

NZa over de risico’s van nacalculatie

afspraken, de mogelijkheden om de

tarief- en prestatieregulering te

26 |9015|21-12-2020 |Parlementaire agenda [17-06- |De Kamer ontvangt informatie over |Team A

2020] - AO Pakketbeheer de gevoerde gesprekken over het

(5087) initiatief in West-Friesland. Er wordt

nog gekeken op welke wijze deze

informatie naar de Kamer komt.

30 [8298 (21-12-2020 |Uitgaande brief [02-07-2019] 1"De aanbevelingen [uit de ex Team A

Beleidsreactie ‘ex durante durante evaluatie van de

evaluatie geneesmiddelenvisie] over inkoop
geneesmiddelenvisie’ (29477- |van innovatieve geneesmiddelen en

601) (23341) onderzoek naar gepast gebruik
vergen een nadere uitwerking en

neem ik mee bij de nadere

koersbepaling van de

geneesmiddelenvisie die ik de

komende maanden wil uitwerken.

Op een later moment zal ik u

daarover informeren.”

31 |7456 31-12-2020 |Uitgaande brief [15-02-2018] Het CBG beraadt zich op het Team A

RIVM rapport Off-labelgebruik |ogenblik over een standpunt over

van geneesmiddelen: off-labelgebruik. Ik zal u daarover

Verkenning van de later informeren.

complexiteit en problematiek
(29477-469) (21362)

34 |8029 (31-12-2020 |Uitgaande brief [01-02-2019] 1Ik zal u te zijner tijd informeren Team A 17-07-2020 Door COVID-19

is het onderzoek van de NZa

vertraagd. De verwachting is

dat de NZa het onderzoek

voor het einde van het jaar
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heeft afgerond en dan wordt

de Kamer hierover

geinformeerd.

(Geen) Wie?

17-07-2020 In het tweede

deel van 2020 zal de Kamer

de richtlijn “afbouw medicatie

bij pijnstillen” ontvangen.

17-07-2020 De

koepelorganisaties zijn
hierover in gesprek. Door de

coronacrisis is hier vertraging
in opgetreden. De Kamer

wordt geinformeerd zodra de

minister beschikt over de

uitkomst van de gesprekken.

17-07-2020 Het overleg met

partijen is i.v.m. COVID-19

uitgesteld. De Kamer wordt

voor eind 2020 geinformeerd
over de stand van zaken van

het project ‘Regie op

registers’. Dit zal onderdeel

uitmaken van de brede

geneesmiddelenbrief in het

najaar.

verbeteren, en de mogelijkheden
om deze markt beter in te richten.

35 [9183 (31-12-2020 |Parlementaire agenda [02-07-|1/1/2021 ontvangst lijst niet te Team A

2020] - Notaoverleg Cure wisselen geneesmiddelen
(Voortzetting van notaoverleg
29 juni 2020) (5099)

38 |9009 31-12-2020 |Parlementaire agenda [17-06- |In het tweede deel van 2020 Team A

2020] - AO Pakketbeheer ontvangt de Kamer de richtlijn
(5087) ‘afbouw medicatie bij pijnstilling’.

39 |8325|31-12-2020 |Parlementaire agenda [06-06- Voor begrotingsbehandeling 2020 (Team A

2019] - AC met koepelorganisaties praten over

Geneesmiddelenbeleid (4881) |dubbel betalen bij recalls. Dijkstra:
voor begrotingsbehandeling 2020

terugkoppelen uitkomsten aan

Kamer.

40 |8125|31-12-2020 [Uitgaande brief [01-04-2019] {Het einde van het eerste projectjaar [Team A

Uitvoeringstoets ZiN - Regie |van het project ‘Regie op registers’
op Registers (29477-567) vormt een natuurlijk moment om u

(22865) in het voorjaar van 2020 te

informeren over de stand van

zaken.

41 |8666 [31-12-2020 |Uitgaande brief [19-12-2019] +Een andere is de module Team A

Medicatiebeoordelingen “Deprescriptie” van de richtlijn
(29477-640) (24028) Polyfarmacie bij cuderen, over het

verantwoord stoppen van

medicijnen. Daar zijn veel partijen
bij betrokken en dit vereist

nauwkeurige afstemming. Daarom

5.1.2e 17-07-2020 De Kamer zal

voor het einde van 2020

worden geinformeerd over de

“Deprescriptie” module van

de richtlijn Polyfarmacie bij
ouderen, over het

verwantwoord stoppen van
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medicijnen. Vanwege de

betrokkenheid van veel

partijen vereist dit

nauwkeurige afstemming

17-07-2020 Voor het einde

van 2020 zal de Kamer

worden geinformeerd over de

uitkomst van het overleg met

zorgverzekeraars over de

mogelijkheden van inzet van

e-health en innovatie bij de
beschikbaarheid van

medicatie (nachtapotheken).

SKP: dit gaat in een aparte
brief 1Q2021, hoeft niet in de

stavaza brief. Zal ook wel een

update in de piekbrief komen.

5.1.2e

verwacht ik de voltoociing in de

zomer van 2020. Ik zal u daarna

hierover informeren.

43 |8652 (31-12-2020 |Parlementaire agenda [06-11- |Volgend jaar informeert de minister [Team A

2019] - AC de Kamer over de uitkomst van het

Geneesmiddelenbeleid (4891) |overleg met zorgverzekeraars over

de mogelijkheden van inzet van e-

health en innovatie bij de

beschikbaarheid van medicatie

(nachtapotheken).

44 |9268 [02-02-2021 |Uitgaande brief [21-10-2020] +Er zijn vier gezamenlijke Team A

Feitelijke vragen inzake evaluatiemomenten (januari 2021,

Inbreng feitelijke vragen juni 2022, januari 2022 en juni

Aanpak 2022) ingesteld om de voortgang te

geneesmiddelentekorten en  |monitoren en te identificeren waar

ijzeren voorraad - (29477- eventuele knelpunten ontstaan.

660) (29477-6822) (25204) |Deze evaluaties zullen cok gebruikt
worden om waar nodig afspraken te

verscherpen, de concept

beleidsregels te actualiseren of

andere maatregelen te treffen. Uw

Kamer wordt na ieder

evaluatiemoment geinformeerd over

de voortgang.
45 |9249 |30-04-2021 [|Uitgaande brief [14-10-2020] {Uiterlijk april 2021 zal ik uw Kamer [Team A

Commissiebrief Tweede nader informeren over het advies

Kamer inzake Reactie van het Zorginstituut en het vervolg
initiatiefnota over urgentie wat ik er daarna aan zal geven.

invoering uitgebreid
persoonlijk profiel (35383-3)
(25187)

49 (8282 31-12-2021 |Uitgaande brief [02-07-2019] {Ik zal uw Kamer de komende jaren [Team A

Uitbreiding Integraal pakket |blijven informeren over de mijlpalen
aan maatregelen en die de 7 actielijnen en de andere

Overhevelingen (29477-602) |onderwerpen die door het LODG

17-07-2020 De kamer zal de

komende jaren blijvend
worden geinformeerd over de

mijlpalen die de 7 actielijnen
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(23328) worden opgepakt zullen gaan

opleveren.

en de andere onderwerpen
die door het LODG worden

opgepakt zullen gaan

opleveren. Hierbij zullen

tevens de thema’s uit de

eindrapportage van het

Platform worden betrokken.

SKP: loopt, geen update
nodig in stavaza brief, wordt

wellicht meegenomen in de

piekbrief

17-07-2020 De Kamer zal de

komende jaren blijvend
worden geinformeerd over de

mijlpalen die de 7 actielijnen
en de andere onderwerpen
die door het LODG worden

opgepakt zullen gaan

opleveren. Hierbij zullen

tevens de thema’s uit de

eindrapportage van het

Platform worden betrokken.

SKP: Geen info in stavaza

brief, mogelijk een update in

piekbrief of het wordt een

aparte brief in 1Q 2021

Lo | 9297 [31-12-2021 |Uitgaande brief [06-11-2020] 1Met veldpartijen gezamenlijk de

Commissiebrief Tweede gehanteerde aanpak (tijdige,
Kamer inzake Verzoek structurele informatie-uitwisseling
commissie VWS om reactie op |en gerichte monitoring) evalueren

initiatiefnota Veldman over om te bekijken welke zaken

structurele weerbaarheid van |aanvullend kunnen worden

medische industrie in crisistijd |verankerd voor eventuele

(25294) toekomstige crisissituaties. De

veldpartijen spelen immers een zeer

grote rol bij het uitvoeren van een

deel van de maatregelen. Ik zal de

Kamer hierover in het komende jaar
informeren.

52 [8458 31-12-2021 |Uitgaande brief [01-10-2019] 1Ik zal uw Kamer de komende jaren
Eindrapportage Platform blijven informeren over de mijlpalen

Inkoopkracht (29477-613) die de 7 actielijnen en de andere

(23619) onderwerpen die door het LODG

worden opgepakt zullen gaan

opleveren. Hierbij zal ik tevens de

thema’s uit de eindrapportage van

het Platform betrekken.

53 [9157 |30-06-2022 |Uitgaande brief [07-07-2020] 1De kamer wordt na ieder Team A

Aanpak evaluatiemoment t.a.v. de

geneesmiddelentekorten en  |voortgang ijzeren voorraad

ijzeren voorraad (29477-660) |geinformeerd (evaluatiemomenten
(24833) staan gepland in januari 2021, juni

2021, januari 2022 en juni 2022).
54 |8667 |31-12-2022 |Uitgaande brief [19-12-2019] 1Een nulmeting voor de 17-07-2020 De Kamer zal
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Overheveling aanvullende

geneesmiddelengroepen
(29477-641) (24036)

immunoglobulinen en Gaucher

enzymen zal in 2020 plaats gaan

vinden. Uiteraard zal uw Kamer

geinformeerd worden over de

verdere voortgang van de

overhevelingen en de monitoring.

voor het einde van 2020

worden geinformeerd over de

voortgang van de

overheveling voor de

middelen voor Gaucher en de

monitoring daarvan. De

overheveling van de

immunoglobulines is, zoals

vermeld in de pakketbrief
2021, met een jaar uitgesteld
naar 2022.

“Harde” toezeggingen uit het Nota overleg 15 oktober

Termijn Omschrijving Team Naam Stand van zaken

Invullen svp Het Britse onderzoek ‘Do no A Invullen svp SKP: dit hoort bij medtech,

harm’ wordt toegepast in gaat over meshmatjes of

Nederland. Dit jaar worden de borstimplantaten.

uitkomsten van het onderzoek

naar de Kamer gestuurd.

31-03-2021 Er komt een inhoudelijke uitleg A SKP: niet meenemen in

van de ijzeren voorraad in de

halfjaarlijkse rapportage en in de

voortgangsbrief in het eerste

kwartaal van 2021 naar de

Kamer. We kijken ook wat

andere landen doen op het

gebied van voorraadvorming en

dit nemen we mee in de

voortgangsbrief. Meenemen

gestaffeld preferentiebeleid en

prijsverschillen die is ontstaan vl

(zie vraag VVD, zie voetnoot).
Voetnoot: Preferentiebeleid.

stavazabrief
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Soms is een product niet

leverbaar. Hoe kijkt Nederland

naar gestaffeld beleid?

31-12-2021 Ik ga in gesprek met de NFU

over de MVL toolkit en ik ben ook

bereid hierover met de Europese
Commissie in gesprek te gaan. Ik

ben bereid ook universiteiten aan

te spreken en vind het belangrijk
het proces kritisch te volgen.

SKP: niet meenemen in

stavazabrief

31-01-2021 T.a.v. het verzoek tot een

persoonlijke beschouwing op de

conclusies van André de Jong
over dwanglicenties; hierover is

reeds een brief gestuurd naar de

Kamer. Hier kom ik einde van

het jaar nog in een brief op

terug.

31-01-2021 Ontwikkelfonds: ik neem dit mee

in de uitwerking van het project

FAST. Later dit jaar zal ik hierop

terugkomen, inclusief

financiering.

SKP: meenemen in de

piekbrief

SKP: wordt een aparte
brief

Invullen svp Ik kom schriftelijk terug op een

contractvoorstel van Mosadex

Invullen svp

31-01-2021 Ik wil graag schriftelijk
terugkomen op vraag van

Ellemeet over dwanglicenties (GL

SKP: hoort volgens mij
niet bij MOR, ik weet niet

goed waar wel.

SKP: meenemen in de

piekbrief

2

Ellemeet, GroenLinks:

Vraag 5: Dwanglicenties: Duitsland heeft dit overgezet naar hun gezondheidsdepartement, kan dit ook niet in NL? Graag reactie van de minister hierop.

Vraag 6: Graag een reactie van de minister op de persoonlijke beschouwing van Andre de Jong - voorzitter van de commissie Dwanglicenties.
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vraag 5 en 6, zie voetnoot)Z.
Dwanglicenties: Duitsland heeft dit

overgezet naar hun

gezondheidsdepartement, kan dit ook

niet in NL? Graag reactie van de

minister hierop.
Vraag 6: Graag een reactie van de

minister op de persoonlijke
beschouwing van Andre de Jong

-

voorzitter van de commissie

Dwanglicenties.

31-01-2021 Ik zeg de kamer de bestuurlijke

afspraken over medicijnresten uit

opperviaktewater toe.

Indien op tijd, dan

meenemen in de stavaza

brief of ander in de

piekbrief.
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